

Planeta nga Yuta

Usa ka libre nga nukleyar nga sona!

Planet Earth nga walay:
gahum nukleyar, armas,
propulsion, basura...



**Zero tolerance sa nukleyar nga gahum,
armas, pagpaandar, basura!**

Ang nukleyar nga gahum ingon nga tighatag sa enerhiya natapos! Ang mga estasyon sa kuryente sa nukleyar gibungkag! Bag-o wala matukod! Ang nukleyar nga gahum nagtulo, naghugaw sa hangin, tubig, yuta, tibuok nga ecochain ug kadena sa pagkaon! Ang hilom nga dili makita makapasakit sa tanan lakip na ang mga tawo. Mga tag-iya sa nuclear power station, operator, empleyado (**superbisor pataas**) adunay tulubagon: gipasakaan og kaso tungod sa hulga sa kaluwasan sa tawo, pagdaot sa kinaiyahan, nga usa ka hulga sa specie survival sa mga mananap ug mga tanom! **Nakuha nila, Si MSR7!**

Ang mga armas nukleyar gikompiskar ug gilaglag. Ang mga tiggama gisirhan! Ang panukiduki ug teknolohiya sa mga armas nukleyar natapos na!



**Hinumdomi ang Pag-atake sa Katawhan Hinumdomi
ang mga inosenteng sibilyan sa 'Hiroshima/ Nagasaki'**

Ang mga siyentista sa nukleyar, mga tiggama, mga stockpiling militar nga naggamit niini

adunay tulubagon: gipasakaan ug kaso tungod sa hulga sa pagkaluwas sa tawo, pagdaot sa kinaiyahan, nga usa ka hulga sa specie survival sa mga mananap ug mga tanom!

Nakuha nila, Si MSR7!

Nukleyar nga propulsiyon samtang natapos ang transport mode! Ang mga tiggama gisirhan! Ang panukiduki ug teknolohiya sa nukleyar nga pagpaandar natapos na! Ang mga siyentipiko sa pagpaandar sa nukleyar, mga inhenyero, mga tiggama, mga operator, mga tag-iya, adunay tulubagon: giakusahan tungod sa hulga sa pagkaluwas sa tawo, pagdaot sa kalikopan, usa ka hulga sa specie nga mabuhi sa mga hayop ug mga tanum! **Nakuha nila, Si MSR7!**

Ang basura sa nukleyar naghugaw sa hangin, tubig, yuta, tibuuk nga ecochain ug kadena sa pagkaon! Ang hilom nga dili makita makapasakit sa tanan lakip na ang mga tawo. Apan ang labing delikado nagmugna kini og mga mutasyon lakip na ang mga pagbag-o sa DNA sa tawo! Ang mga tawo nga responsable sa nukleyar nga basura mao ang mga kriminal sa labing daotan nga klase. Usa ka espesyal nga rehabilitasyon ang gitukod diin ang basura gitipigan. Ang mga kriminal nga responsable nagpuyo sa ilang basura: **Si MSR7!**



Gusto sa Planet Earth nga mahimong nukleyar nga libre nga sona? Kinahanglan ka nga mahimong aktibo Lakaw sa gawas ug ipahibalo sa mga tawo (dili bayolente).

GINAHANGYO NIMO ANG PLANET EARTH nga mahimong NUCLEAR FREE ZONE!

Kontaka ang tanang media, mga politiko, pasundayag, hangyoa ang mga magtutudlo sa paghisgot niini uban sa mga bata.

